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Voorzitter, 

Vandaag behandelen we de eerste begroting van dit college. Een nieuwe college samengesteld uit 4 

partijen met ieder een eigen wethouder.  

Dit college en coalitie heeft na hun start besloten om een kaderbrief op te stellen in plaats van een 
perspectief-nota wat gebruikelijk is binnen de gemeente Alblasserdam. In de begroting lezen we  
(Blz. 4) dat het college dit heeft gedaan omdat er naast een nieuw college ook een nieuwe raad was 

gestart. Wij begrijpen deze redenatie niet. Als lid van deze gemeenteraad heeft de PvdA fractie niet 

gevraagd om een kaderbrief. Ik kan mij ook niet herinneren dat de overige fracties dit wel hebben 

gedaan. Het is een eigen besluit geweest van het college. Dus wij vragen dit in de tekst uw begroting 

aan te passen. 

Als we naar de begroting kijken zien wij een begroting dat de komende 3 jaren sluitend is met een 

ruim overschot. Alleen het 4e jaar is niet sluitend. 

Je zou denken wat een prachtig mooi begroting wordt er nu door dit college gepresenteerd. Maar de 

schijn bedriegt als we wat dieper naar de begroting kijken.  

Wat doet dit college? 

1. Dit college kiest ervoor om de OZB-belasting structureel met 1,55%  te verhogen wat jaarlijks 

5 ton oplevert. (Blz22) 

2. Dit college kiest ervoor om de afvalstoffenheffing 10% te verhogen wat jaarlijks  structureel  

1 ton oplevert.  

3. Dit college kiest ervoor om de gemeentelijke tarieven te verhogen  

Het verhogen van de OZB-belasting verrast ons enorm. Vooral voor de eerste 3 jaar van deze 

gepresenteerde meerjarenbegroting is het helemaal niet nodig vinden wij als PvdA. Als je van de 

gepresenteerde meerjaren begroting de in te voeren OZB-belasting en de afvalstoffenheffing  

verhoging aftrekt dan levert het nog steeds een ruime positief resultaat op.  

Verrast waren wij ook met de afvalstoffenheffing (blz. 22) die ongeveer 10% stijgt. Een verhoging van 
32,50 euro.  Wat gaat het college doen om de hoge kosten in de komende jaren tegen te gaan?  
(eenpersoonhuishoudens gaat dit omhoog van 325 euro naar 357,50 euro. En bij 
Meerpersonenhuishoudens van 385 euro naar 417,50 euro.) 
 
Als we de stijging van de OZB-belasting en de afvalstoffenheffing bij elkaar optellen dat stijgen de 

gemeentelijke belastingen met  ongeveer 11,55 % per jaar. Een hele grote stijging wat eigenlijk voor 

de eerste 3 jaren van de meerjarenbegroting helemaal niet nodig is. 

Wat wij ook niet begrijpen is dat dit college kiest om  ieder huishouden 75 euro te  geven. Waarom 

ieder huishouden? Waarom wordt dit geld niet besteed aan mensen die het echt nodig hebben? 

Waarom gaat u geen inkomsten grens instellen bij het verstrekken van dit bedrag?  

Waarom heeft dit college gekozen om de gemeentelijke belasting te verhogen als er de eerste 3 jaar 

zoveel geld overblijft. Graag een antwoordt van het college op deze vragen. 

Het college kiest ervoor om de inwoners van Alblasserdam eerste blij te maken met het geven van 
een eenmalig bedrag van 75 euro om daarnaast de keuze te maken om structureel de OZB –belasting 
en de afvalstoffenheffing te verhogen.   
Is dit de inwoners van Alblasserdam niet blij maken met een dode mus? De Alblasserdammers 
moeten ons inziens goed beseffen wat dit college aan het doen is en moeten zich hierdoor niet rijk 
rekenen. 
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Het verhogen van de gemeentelijke belastingen verrast ons enorm omdat uitgerekende nu de VVD 

deel uit maakt van dit college. De PvdA fractie kan niet begrijpen dat zij met deze verhoging akkoord 

zijn gegaan. Ik kan mij goed herinneren uit de vorige colleges, na lang de 0-lijn te hebben gehanteerd 

in moeilijke financiële tijden waarin de gemeente verkeerde, besloot om de OZB-belasting te 

verhogen. De VVD was hier fel op tegen. Blijkbaar vind de VVD het nu toch niet zo makkelijk om een 

begroting te presenteren zonder de gemeentelijke belasting te verhogen nu ze zelf bestuurlijke 

verantwoordelijkheid dragen. Als dit voor de VVD: durven kiezen en durven doen is dan gaan de 

Alblasserdammers nog een moeilijke tijd te gemoed. Ook graag een reactie van de VVD waarom zij 

nu wel instemmen met de verhoging van de gemeentelijke belastingen terwijl ze in het verleden hier 

fel op tegen waren. 

Op het gebied van Jeugdzorg gaat dit college het financiëel makkelijker krijgen dan de vorige college. 

Het Rijk stelt meer geld beschikbaar. Blijkbaar heeft het steeds afgeven van een signaal naar het Rijk 

toch zijn vruchten afgeworpen. Als PvdA geloofden wij in het geven van dit signaal. Sommige partijen 

in deze raad niet. De uitdaging voor dit college in het Jeugdzorg zal zijn hoe ze de jeugdzorg aan de 

voorkant gaat organiseren. Als PvdA zullen wij hier kritisch naar kijken. 

Het college heeft een programmaplan met 10 ambities in de begroting opgenomen. 

In meerdere punten in de ambities, zoals 3,5,6,7en 9 kunt u de PvdA fractie aan uw zijde vinden. 

Prima ambities vinden wij. 

Op ambities 1, 2, 4,8 en 10 (Blz. 9 en 10) wil ik kort ingaan en hier tegelijkertijd een vraag aan te 

koppelen. 

Bij ambitie 1 geeft u aan dat u ons dorp fit en groen wilt maken. Wij vragen ons af hoe u dit wilt gaan 
doen. Hoe gaan wij beoordelen dat Alblasserdam na deze college periode groener is geworden? 
Betekend groener bijvoorbeeld dat u 10 misschien wel 100 bomen extra bij gepland heeft? Graag een 
reactie. Ook zouden we graag van dit college een reactie willen hoe zij naar het inrichten van      
30km zones en het inzetten van Smilies in Alblasserdam kijken.  
                       
Wonen en woningen bouwen wordt steeds belangrijker voor de mensen. Er is een grote woning te 

kort in Nederland en ook in Alblasserdam. De regering heeft er een aparte minister voor aangesteld 

om het belang en de hoge prioriteit van wonen aan te geven. Voor dit college biedt dit hele mooie 

kansen. Wij vinden dat ze deze kansen dan ook voor onze inwoners moeten benutten. Voor de 

toekomst lezen we alleen dat dit college op zoek gaat naar nieuwe bouw locaties ten zuiden van de 

Alblas. Wij zien dit als lange termijn acties. Wij vragen u ook met plannen te komen om op korte 

termijn, dus in deze college periode, bouwprojecten te starten. Gaat u in deze college periode nog 

nieuwe woningbouw plannen opstarten?? 

Vanuit de ambitie nummer 10 constateren wij dat dit college visie loos is. Dit college kiest in deze een 

zeer veilige weg. Is dit een bewuste slimme zet of geeft het juist de zwakte aan van dit college? Wij 

zijn er nog niet helemaal uit. Dat zullen we beter kunnen beoordelen als we de begroting van volgend 

jaar onder ogen krijgen. Dan verwachten wij dat het college concreter is met te behalen 

doelstellingen 

In het  investeringsplan van dit college staan geen nieuwe zaken in dan zaken die binnen de ‘going 
concern’ planning gedaan moeten worden. Niks nieuws dus.  Behalve het aanleggen van een 
hondenstrandje. Dat vinden wij een goed initiatief. Als PvdA willen wij ook zo’n hondenstrandje.  
Als dit de verandering is die De D66 voor ogen heeft dan is dit wel heel erg mager. 
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Wat we missen in deze begroting is wat het college gaat doen om de kiezer meer te laten 
interesseren in de lokale politiek. Is het college dit punt vergeten? Graag een reactie. En als u hier 
wel wat aan gaat doen, kunt u in het kort dan vertellen welke acties u dan in gedachten heeft? 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


